



A.M. Ramp & Co Hong Kong Limited  
Room 2, 20 F  
Malaysia Building, 50 Gloucester Road  
Wanchai, Hong Kong

Tel. (852) 3161 6154 Fax (852) 3161 6452  
e-mail: [info@ruco-inks.com.hk](mailto:info@ruco-inks.com.hk) internet:  
<http://www.ruco.de>

Date: 30. Mai 2014

**Reg.: New Pad Printing Series T 200**  
**Reg.: 新移印油墨系列 T200**

Dear Sirs  
親愛的顧客

As part of the continuous efforts to improve our printing inks with regard to environmental characteristics and aspects such as user and consumer friendliness, we have developed the new T200 pad printing ink series for universal use. Designed as a true all-rounder, the T200 series is suitable for printing onto a wide range of plastic substrates common in the packaging, advertising and home appliances industries.

由於我們不斷地努力提升油墨的環保特性以及對使用者的實用性，我們研發了新的全球共用的T200移印油墨。T200系列是被設計成一個真正的全能型油墨，用於印刷廣泛的塑膠材質及其他如包裝業、廣告業及家電工業等。

T200 belongs to our new generation of pad printing inks. It is free from solvents that – according to the latest findings – are suspected of being potentially carcinogenic, mutagenic or toxic to reproduction (CMR). All raw materials comply with the REACH regulations and the current provisions of the Swiss Ordinance.

T200是屬於我們新世代的移印油墨。根據最新發現，它不含致癌或有毒的副產物(CMR)之各類溶劑。所有的原料都符合歐盟 REACH法規及瑞士條例的現行規定。

**T200 will be launched on the market starting on 1 September 2013 and is to replace the previous pad ink printing series T18, 180 PE, T40, T45, 450 JK, T 100 and T70 as well as the hardener SE 5214 by the end of 2014.**

**T200 在2013年9月1日投入市場，而它也將在2014年底前取代原有的T18、180PE、T40、T45、450JK、T100、T70和硬化劑SE5214。**

***We have a great confidence in the T 200 which can also be used for Screen Printing, that you are able to substitute the above mentioned ink series without problems.***

*我們有絕對的信心 T200 也能用在網版印刷上，讓您能夠以 T200 取代上述準備停產的油墨。*

With my best regards

**A.M. Ramp & Co Hong Kong Ltd**

Alfred Beckers  
Regional Director Asia Pacific